

No. 23489. INTERNATIONAL CONVENTION ON MARITIME SEARCH AND RESCUE, 1979. CONCLUDED AT HAMBURG ON 27 APRIL 1979<sup>1</sup>

N° 23489. CONVENTION INTERNATIONALE DE 1979 SUR LA RECHERCHE ET LE SAUVETAGE MARITIMES. CONCLUE À HAMBOURG LE 27 AVRIL 1979<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:*

29 July 1994

CYPRUS

(With effect from 28 August 1994.)

With the following reservation:

“As far as the Republic of Cyprus is concerned, the search and rescue region referred to in paragraphs 2.1.4 and 2.1.5 of the Annex to the present Convention, is the sea area which is included in the region of responsibility of the Republic of Cyprus, which has been delimited on the basis of the Convention on International Civil Aviation of 1944, including the Thirteen Protocols attached thereon from 1947 to 1984, and ratified by the subsequent law of the Republic of Cyprus No. 213 of 1988”.

*Certified statement was registered by the International Maritime Organization on 18 October 1995.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :*

29 juillet 1994

CHYPRE

(Avec effet au 28 août 1994.)

Avec la réserve suivante :

« En ce qui concerne la République chypriote, la région de recherche et de sauvetage dont il est question aux paragraphes 2.1.4 et 2.1.5 de l'Annexe à la présente Convention est la zone marine comprise dans la région de responsabilité de la République chypriote, délimitée par les dispositions pertinentes de la Convention de 1944 relative à l'aviation civile internationale, dont ses 13 protocoles de 1947 à 1984 ci-joints, et ratifiée par la loi ultérieure chypriote n° 213 de 1988. »

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation maritime internationale le 18 octobre 1995.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1405, p. 97, and annex A in volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737, 1777 and 1823.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1405, p. 97, et annexe A des volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737, 1777 et 1823.